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 La dezbaterea publică desfăşurată în data de 5 mai 2005, în Sala de 
Consiliu a Primăriei Municipiului Timişoara, au participat domnul Radu 
Radoslav - directorul Direcţiei Urbanism, funcţionari din cadrul Direcţiei 
Urbanism şi Direcţiei Edilitare, în calitate de iniţiatori ai materialului supus 
dezbaterii,  din cadrul Biroului Relaţii Publice, consilieri municipali, presă, 
cetăţeni. La dezbatere au participat circa 80 de persoane. Întâlnirea s-a 
desfăşurat pe parcursul a 120 de minute, începând cu ora 16,30. 
 

Ordinea de zi 
 
1. Studiu privind eficientizarea circulaţiei în aglomerarea urbană Timişoara 
 
Adrian Schiffbeck: „Bună ziua şi bine v-am găsit la această dezbatere. 
Astăzi vom discuta despre studiul privind eficientizarea circulaţiei în 
Timişoara. Materialul a fost întocmit de Direcţia Urbanism şi Direcţia 
Edilitară din cadrul Primăriei. Noi am anunţat că această dezbatere va avea 
loc în urmă cu o lună de zile, iar în urmă cu o săptămână am anunţat data 
exactă. Deci a fost un anunţ public, pentru toţi cei interesaţi, însă am invitat 
în mod special şi reprezentanţii consiliilor de cartier din Timişoara, întrucât 
am considerat că sunt reprezentanţii unor organisme cetăţeneşti, care trebuie 
să fie informaţi şi să ne informeze la rândul lor cu privire la aceste aspecte. 
Am invitat, de asemenea, consilierii municipali. Eu zic că putem începe, şi 
am să îl invit pe domnul Radoslav să vă expună acest studiu şi aşteptăm şi 
opiniile Dvs. Mulţumesc”. 
 
Domnul Radu Radoslav a prezentat în detaliu prevederile studiului 
întocmit. 
 
Aurelia Hogea: „Când Dvs. veţi construi aceste inele de circulaţie, trebuie 
neapărat avute în vedere transporturile pe apă – bărci de salvare, bărci 
pneumatice, şi pompele. Şi la Bega, în zona Catedralei, trebuie revăzută 
lungimea digului, trebuie protejat. Trebuie revizuit planul de apărare 
împotriva inundaţiilor. Să vedem în următoarele zile ce cotă de viitură vom 
avea dinspre afluenţi înspre vărsare. Şi referitor la parcări, trebuie atenţie la 
parcările supraterane, având în vedere că cele subterane pot crea probleme” 
Radu Radoslav: „Daţi-mi în scris, mai ales problema cu Lunca Timişului, 
că sunt oameni care vor să construiască acolo. Au un hectar de teren şi fac 
presiuni să construiască”. 
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Gheorghe Triponescu: „Dar cine le dă autorizaţiile?” 
Radu Radoslav: „Consiliul Judeţean” 
Helmuth May: „În anii `60-`70, când nu erau asociaţii de proprietari, fiecare 
era obligat, între trotuar şi bordură, să facă spaţiu verde. De ce nu dă 
Primăria din nou ordinul acesta, decât să vină unul şi altul cu maşina, să 
distrugă spaţiul verde?” 
Radu Radoslav: „Ce este important este să se stabilească exact care este 
domeniul privat şi care este domeniul public, ce responsabilităţi are fiecare, 
pt. că vă spun că deocamdată nu se ştie. Şi o să mai treacă vreo cinci ani 
până o să definim fizic lucrurile astea, şi atunci o să putem spune că cineva 
care nu îngrijeşte teritoriul din faţa blocului său plăteşte amendă, chiar dacă 
nu este terenul său. Acum vă rog încă o dată, pentru că i-am ţinut şi pe 
colegii mei, deci rugămintea mea mare de tot este să faceţi în scris dacă aveţi 
observaţii. Vă mulţumesc foarte mult”. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Şef Birou Relaţii Publice,      Întocmit, 
Adrian Bragea       Adrian Schiffbeck 
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